
Garcia: Będę trenował w Bostonie
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Po południu, w jednej z rzymskich kawiarni, doszło do spotkania

prezydenta Pallotty z Rudim Garcią. Panowie rozmawiali przez około

półtora godziny. Pallotta odbędzie jutro rano konferencję, po której wróci

do USA. 

"Wszystko jest ok, wszystko jest pod kontrolą. Jesteśmy tutaj jedynie na przyjazną

pogawędkę i dobrą kawę. Rudi jest naszym trenerem" - powiedział prezydent

Pallotta, zgromadzonym dziennikarzom i kibicom.

 

Po wyjściu z kawiarni obydwaj się odwitali, a w drodze do samochodu Garcii

towarzyszyli kibice, którzy zadawali pytania i robili z trenerem selfie. "Nie mam nic

do powiedzenia, widzieliście, wszystko jest w porządku. Rozmawialiśmy o

wszystkim" - mówił trener. Również o mercato? "O wszystkim" - dodał. 

"Zdecydowaliśmy, że udaję się do Bostonu i będę trenował w przyszłym sezonie

Boston" - powiedział, śmiejąc się Garcia. Czy zobaczymy się w Pinzolo? "Tak,

zobaczymy się w lipcu", zakończył Francuz.
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